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Ing. Gore: 
Interpelácia sa týka budovy okresného národného výboru, ako ju všetci Trebišovčania 
nazývajú. Na Slovensku bolo otvorených 50 klientskych centier. Túto interpeláciu prednášam 
opakovane. Aká je situácia v tejto oblasti? Viem, že je to oblasť, ktorú rieši štátna správa, 
ministerstvo vnútra, ale aj vy ste spomínali, že je snaha túto budovu využiť na tieto účely. Tak 
sa chcem spýtať, či je tá myšlienka živá a ako sa 
 
PhDr. Čižmár: 
Táto otázka je aktuálna. Tak, ako sa pýtate vy, aj my neustále konfrontujeme predstaviteľov 
štátnej správy. Viete dobre, že bolo niekoľko možností a variantov, ktoré odzneli už aj tu na 
zastupiteľstve, na rokovaní mestského zastupiteľstva. Do úvahy prichádzalo niekoľko budov 
v tomto meste, myslím teraz ako klientske centrum, ktoré malo byť súčasťou tzv. ESSA. Aj 
keď pôvodný variant, alebo tie návrhy hovorili aj o využití iných budov, ako budovy 
okresného úradu, táto otázka podľa vyjadrení aj pána prednostu okresného úradu sa neriešila 
ďalej, zatiaľ ostávajú v priestoroch okresného úradu a uvidíme, aké bude riešenie. 
Samozrejme, ak bude aktuálne, to znamená, ak sa štát rozhodne konať v tejto veci, určite vy 
ako poslanci, budete informovaní o tejto skutočnosti.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


